
Finansudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 106
Aktstykke om udbudsproces for adgangen til og driften af et landsdækkende radiokom-

munikationsnet til beredskaberne

Spørgsmål 6
Såfremt det ikke er planen at tilbagekalde de frekvenser der i dag anvendes til SINE, bør

det så ikke sikres, at de nuværende Tetra-frekvenser er til ra ̊dighed for den aktør, som

måtte vinde det kommende udbud, da det ellers i praksis ikke vil være muligt for andre

selskaber end den nuværende operatør at byde og opgaven således ikke konkurrenceu-

dsættes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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